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Zapytanie 

Szanowna Pani Prezydent,
W okresie kampanii wyborczej, kiedy ubiegała się pani o urząd prezydenta miasta Gliwice, złożyła
Pani kilkadziesiąt obietnic – jako radni utrzymujący stałą więź z mieszkańcami często jesteśmy
przez nich pytani o pani wiarygodność i realizację pani programu wyborczego. Jedną z złożonych
przez panią obietnic jest:„Zapewnimy przyjazne miejsca do wypoczynku. Nadamy nowe oblicze
ośrodkowi wypoczynkowemu w Czechowicach.”

W związku ze złożoną obietnicą zwracam się z prośbą o informację:

1. Kiedy zostanie wprowadzona Pani obietnica kolejnych przyjaznych miejsc do wypoczynku? Na
jakim etapie jest realizacja tego punktu? Jeżeli została zrealizowana – na jakim etapie jest realizacja
tego postulatu?
2.  Czy  zostały  rozpoczęte  prace  zmierzające  do  nadania  nowego  oblicza  ośrodkowi
wypoczynkowemu w Czechowicach? Jeżeli tak – na jakim są etapie, czy jest już dostępy plany do
wglądu, z jakimi kosztami będzie się to wiązać? 

Prosimy o precyzyjne i wyczerpujące udzielenie odpowiedzi na nasze pytania z uwzględnieniem
okresu Pani urzędowania. 

z poważaniem,
Olaf Pest

Bartłomiej Kowalski


